



Guide for Set Top Box Upgrade – Set Top Box 6911

機頂盒升級指南 – 機頂盒6911



Please continue to the next page. If your Set Top Box is a different model, [please click here](#).
請往下頁繼續。如您的機頂盒屬於其他型號，[請按此](#)。

Guide for Decoder Upgrade 解碼器升級指南

Follow a few simple steps below to uninstall your decoder during the process of changing decoder models and accessories.

只需按簡單步驟，便可輕易解除接駁解碼器，以便換取另一型號的解碼器及配件。



STEP 1:

Switch off the decoder by pressing the power button, then pull the power plug from the power socket.

步驟一：

按解碼器上的開關按鈕關機。拔除解碼器的插頭以切斷電源。



STEP 2:

Press down the plastic clip on top of ① the Ethernet cable, unplug it and ② the antenna, ③ the HDMI cable or ④ the AV cords and ⑤ the power adaptor at the back of the decoder. The wires will be re-connected to the new decoder, so you are advised to leave the wires in situ.

步驟二：

先輕按 ① 寬頻線頂部的鎖鍵，然後拔出，再拔除解碼器後方的 ② 天線、③ HDMI線或 ④ AV線及 ⑤ 交流電變壓器。電線將重新連接新換領的解碼器，所以建議你把電線保持原位。



STEP 3:

Take the items below to the locations mentioned in the redemption letter for exchange:

步驟三：

攜同以下物品到換領信上的指定地點換取解碼器及配件：

- ① Decoder (解碼器)
- ② Remote control (遙控器)
- ③ Power adaptor (交流電變壓器)

For more details, please contact **now TV** Customer Service Hotline on 1833 888.

如欲查詢詳情，請致電 **now TV** 客戶服務熱線 1833 888 查詢。